
公司介绍翻译参考模板 

 

模版一： 

中文介绍模板 

ABC 公司是 XX  产品的生产商，拥有齐全的检测设备和雄厚的技术力量。品种齐全，

质量好，价格合理，外观精美，我们的产品广泛的应用于 XX (应用的行业领域)和其他行

业。 

 

我们的产品已得到广大用户的一致认可和信赖，并能满足不断发展的经济和社会需求。我们

热诚欢迎各行各业的商友，期望与您建立友好合作的商务联系并达到双赢的目标。 

 

对应英文介绍模板 

(公司英文名称) is a manufacturer of (主营产品) with well-equipped testing facilities and 

strong technical force. 

 

With a wide range, good quality, reasonable prices and stylish designs, our products are 

extensively used in (应用的行业领域) and other industries. 

 

Our products are widely recognized and trusted by users and can meet continuously 

changing economic and social needs. 

 

We welcome new and old customers from all walks of life to contact us for future business 

relationships and mutual success!  

 

 

模版二： 

中文介绍模板 

XX 公司地处 XX ,专业生产 ABC 产品。 公司拥有一支经验丰富的专业队伍。我们

的产品出口到全世界很多国家和地区,特别是 XX 。产品深受客户的好评。 



 

我们欢迎客户、商业协会以及来自世界各地的朋友联系我们,寻求共赢的合作。 

对应英文介绍模板 

(公司英文名称) is located in (公司所在城市) and is specialized in manufacturing (主营产

品). 

 

With an experienced and professional team, we have exported our products to many 

countries and regions all over the world, especially (产品销往地).Our products enjoy a 

good reputation among our customers. 

 

We welcome customers, business associations and friends from all parts of the world to 

contact us and seek cooperation for mutual benefits. 

 

模版三： 

中文介绍模板 

建于 XX 年， ABC 公司致力于 XX 贸易。 

 

座落于 XX ，我司拥有便利的交通环境。我司占地 XX ，员工数量达 XX 。并且，

我们采用现今先进的设备和严格的质检程序以保证产品质量。 

 

由于稳定及时的产品供应能力，优质产品质量和真诚的服务，产品畅销海内外。如您对我们

的产品感兴趣或有特殊产品要求，请与我们联系。我们将尽力满足您的要求。  

对应英文介绍模板 

Established in ______ (成立年份), ______ (公司名称) specializes in the business of (主营

产品). 

 

Located in ________ (公司所在城市), we enjoy convenient access to major transportation 

networks. Our company covers an area of ________ (占地面积) and has around ______ 



(员工人数) staff members. Furthermore, all our products are manufactured with advanced 

equipment and strict QC procedures in order to ensure high quality. 

 

Guaranteeing stable and timely supply, credible quality and sincere service, our products 

sell well in both domestic and overseas markets. If you are interested in any of our 

products, or wish to place a customized order, please contact us. We will do our best to 

meet your needs.  

 

模版四： 

中文介绍模板 

ABC 公司成立于 XX  年，集研发与销售于一体。本公司占地面积为 XX  。倚仗丰

富经验及勤奋刻苦的员工，我司可以满足客户的各类要求，并拥有 XX  的年生产量。 

 

我司主要生产 XX  且产品畅销 XX  。我司对每个产品严格执行质量检查。 

 

我司将竭尽所能为贵司服务，期待成就双方间的合作及友谊。  

对应英文介绍模板 

_________(公司名称) was founded in ______ (成立年份), integrating R&D and sale. Our 

company covers an area of __________ (占地面积). With our abundant experience and 

industrious and hardworking staff members, we can meet various requirements from 

different types of customers. Our production capacity amounts to ______ (年生产量) per 

year.  

 

We are mainly engaged in ______ (主营产品), and our products sell well in ___ (产品销往

地). We conduct strict quality inspections over each batch / product.  

 

We will try our best to serve you and hope to become one of your friends and business 

partners.  

 

模版五： 



中文介绍模板 

ABC 公司成立于 XX 年，是一家集产品研发，生产，销售和服务于一体的专业 XX 公

司。我司座落于 XX  省/市，交通便利。 

 

我司员工经验丰富，致力于严格质检和周到客服，并能随时讨论客户需求保证客户满意度。

近年来，我司引进了一系列先进设备如 XXX  。另外，我们还获得了 XXX  证书。 

 

我司产品不仅畅销国内大小省市，还出口到各个国家和地区，包括 XXX  国家或地区。

同时，我们也承接 OEM 和 ODM 订单。 

 

无论贵司是我们现有订目录中选取一款产品或是要寻求工程应用方面的帮助，欢迎随时联系

我司客服中心，并告之贵司的采购要求。  

对应英文介绍模板 

_________Established in_________( 成 立 年 份 ),_________( 公 司 英 文 名 称 ) is a 

professional manufacturer engaged in the research, development, production, sale and 

service of _________(主营产品). We are located in _________(公司所在城市) and have 

convenient transportation access.  

 

Dedicated to strict quality control and thoughtful customer service, our experienced staff 

members are always available to discuss your requirements and ensure full customer 

satisfaction. In recent years, our company has introduced a series of advanced equipment, 

including_________(各种设备). In addition, we have attained_________(通过的认证名称) 

certificates.  

 

Selling well in all cities and provinces around China, our products are also exported to 

clients in such countries and regions as_________(产品销往地). We also welcome OEM 

and ODM orders.  

 

Whether selecting a current product from our catalog or seeking engineering assistance 

for your application, you can talk to our customer service center about your sourcing 



requirements.  

 

模版六： 

中文介绍模板 

ABC 公司成立于 XX  年，坐落于 XX  。我司致力于 XX  产品的研发和生产。

我司拥有 XX  （数量）对熟练员工以及 XX  设备，因而能轻松满足贵司的要求。 

 

我司建有强大的销售网，产品在 XX  地区深受客户好评。随着公司的迅猛发展，我司已

获得 XX  证书以及各项荣誉称号如 XX  。 

 

若贵司欲进一步了解我司，请随时联系我们。期待与您的携手合作。 

对应英文介绍模板 

________(公司英文名称) was established in _____ (成立年份) and is located in ______ 

(公司所在城市). We are dedicated to the development and production of ______ (主营产

品). Our company employs _____ (员工人数) skillful personnel and is equipped with 

_________ (公司设备). Therefore, we can easily meet your requirements.  

 

Thanks to our powerful distribution network, our products are popular with customers in 

_____________ (产品销往地). With rapid development, we have attained ___________ 

(证书名称) certification and won many honorary titles, including _________(荣誉称号). 

 

To learn more about what we can do for you, contact us at any time. We look forward to 

establishing a good and long-term business relationship with you.  

 

模版七： 

中文介绍模板 

ABC 公司成立于 XX  年,主要从事 XX 产品的设计,研发,生产和销售。我们自主开发



了 XX  款产品供你选择，每月可推出不低于 XX  款新产品,以满足最新的市场需求。

依靠丰富的经验和全方位的服务,我公司已是许多国外买家公认的值得信赖的供应商。 

我们拥有各种生产设备以及经验丰富资深的工程师,他们能熟练运用 XX  等先进软件来

达到客户提出的各种特殊要求。目前公司的年生产量为 XX  , 能轻易完成客户的大量订

单。 

 

为保证产品质量,我们的 XX 位 QC 人员严格控制生产加工的每个环节:来料检查,加工检

查和最后的出厂检查。我们引进国内外先进的 XX  检测设备,以保证我们的产品符合国

际标准。 

 

我们的产品畅销于国内外市场,如 XX  国家或地区, 并得到广大客户的一致好评。 如果

您想从我们的强大的生产加工能力及全方位的服务中获利的话,请随时联系我们。我们诚挚

的希望同所有的客户一起创造胜利并分享我们的成功秘诀!  

对应英文介绍模板 

_______ (公司英文名称)was founded in _______ (成立年份).We focus on designing, 

researching and developing, manufacturing and selling _______ (主营产品).We have 

more than _______ (设计数量) self-developed designs and molds for you to choose 

from.We release at least _______ (数量)new products monthly to meet the latest market 

trends.With our rich experience and considerate services, we have been recognized as a 

reliable supplier for many international buyers. 

 

We operate our in-house facilities to work on your OEM/ODM projects.Our experienced 

engineers are adept at using (软件系统或设备), enabling us to meet your customized 

requirements.With an annual production capacity of _______ (年生产量), we can fill your 

bulk orders with ease. 

 



To ensure quality, we have more than _______ (人数)QC members to carry out strict 

inspection at each stage: incoming inspection (IQC), in-process inspection (IPQC) and 

final inspection (FQC).We have also introduced _______ (检测设备), which allow us to 

make products that meet international standards. 

 

Our products sell well in domestic and international markets, such as _______ (产品销往

地) , and are favorably appraised by clients. 

 

To benefit from our strong OEM/ODM capabilities and considerate services, contact us 

today.We will sincerely create and share success with all clients. 

 

模版八： 

中文介绍模板 

ABC 公司成立于  XX  年,位于 XX  , 拥有便利的交通,是一家专业的高科技企业。

我们主要生产先进的 XX  产品，并与业内的行家和制造商进行合作,包括 XX  公司。

此外,我们还已获得 XX  公司的授权,成为该公司在中国的主要经销商。 

 

我公司注重研发,保证向客户提供高质创新的产品。此外,我们采用严格的质量检控方法,以确

保产品质量的可靠性。凭借可靠的商业信誉,优质的售后服务以及现代化的生产,我们已在全

球的客户中赢得了很好的声誉。 

 

我们强调发展,每年都会定期向市场推出新产品。我们的产品畅销于国内外市场 ,如 XX  

国家或地区,并得到广大客户的一致好评。我们坚持“质量优先,服务至高,信誉第一”的管理原

则。我们诚挚的希望同所有的客户一起创造胜利并分享我们的成功秘诀! 

 

欢迎您联系我们了解更多信息,我们期待与您的合作! 

对应英文介绍模板 



Established in_______ (成立年份),_______ (公司英文名称)is a professional high tech 

enterprise based in_______ (公司所在城市), and enjoying convenient transportation 

access. We are fully committed to producing technologically advanced_______ (主营产

品 ). We have partnered with leading operators and manufacturers in the industry, 

including_______ (合作公司). In addition, we are authorized by_______ (其他合作公司) to 

be their main distributor in China., 

 

Our focus is on R&D, ensuring that we provide our customers with top quality and 

innovative products. In addition, we use stringent quality control measures to ensure the 

reliability of our products. With sound business credit, excellent after-sales service, and 

modern manufacturing facilities, we have earned an excellent reputation among our 

customers across the globe. 

 

We emphasize development, and introduce new products into the market every year. Our 

products sell well in domestic and international markets, such as_______ (产品销往地), 

and are favorably appraised by clients. We pursue the management tenet of "Quality is 

superior, Service is supreme, Reputation is first", and will sincerely create and share 

success with all clients. 

 

We welcome you to contact us for more information and look forward to working with you!  

 

模版九： 

中文介绍模板 

成立于 XXX  ， XXX  公司是一家专业生产 XXX  的制造商。本公司坐落于 

XXX  ，享有便捷的交通优势。 

 

我司占地面积为 XXX  ，且拥有如下精良设备： XXX  ，年生产量达到 XXX  。

本公司持有出口证，产品远销 XXX  ，并在国内外获得了广泛好评。 

 

本公司享有 XXX  荣誉。从原料选购、加工、检测到包装，我们对每个环节都执行严格

品控。本公司采用 XXX  作为信条。 



 

我司热忱欢迎国内外客户前来开展合作、共创未来。 

对应英文介绍模板 

Established in ______ (公司成立年份 ), ___________ (公司名称 ) is a specialized 

manufacturer of _________________ (公司产品). Located in ____________ (公司所在地), 

we enjoy convenient access to major transportation networks. 

 

Our company occupies an area of ___________ (占地面积) and has such advanced 

facilities as____________________________ ( 设 备 介 绍 ). Our annual production 

capacity is ___________ (年生产量). Holding a trade license, we export products to 

______________ (出口国家、地区). Our products gain wide praise at home and abroad. 

Our company has won _____________ (荣誉、证书). Strict quality control covers every 

procedure, from material sourcing and processing through to testing and packing. Our 

tenet is ___________________________________ (公司原则、信条). 

 

We warmly welcome customers at home and abroad to establish cooperation and create 

a bright future together with us.  

 

模版十： 

中文介绍模板 

XXX  ，成立于 XXX ，坐落于 XXX ，专业从事 XXX 的生产与销售。本公司供

应一系列产品以满足不断变化的市场需求且承接定制业务订单。 

 

我司年生产量为 XXX ，产品销往 XXX 。本公司信奉 XXX 。 

 

倚赖于品质产品、卓越服务、合理价格和及时交付，我司正致力于拓展国际市场。请随时联

系我司以做进一步了解。  



对应英文介绍模板 

Founded in ___________ (公司成立年份 ), ___________ (公司名称 ) is located in 

_________ (公司所在地). We are a professional enterprise engaged in the manufacture 

and sale of _______________ (产品介绍). We can supply a wide range of products to 

meet ever-changing market demands. Customized orders are welcomed.  

 

Outputting_____________________( 年 生 产 量 ) every year, our main markets 

include______________________ (产品覆盖市场). Our company insists on the principle 

of __________________________ (公司原则、信条). 

 

We are increasingly expanding our international market share based on quality products, 

excellent service, reasonable price and timely delivery. Please contact us at any time for 

more information.  

 

模版十一： 

中文介绍模板 

XXX 是 XX 市最主要的进出口公司。我们公司主要生产和出口 XX 产品。 

 

我们的成功主要源于 XXXX 。我们拥有一支高效的团队。能够根据客户的需求制作产品。 

 

我们的目标是 XXXXX 。 

 

我们的产品畅销 XXXXX 。我们的产品受到客户的广泛青睐。 

 

我们有 XX 个工厂。产品品种丰富，主要有 XX ， XX ， XX ， XX 和 XX 。

我们有能力研发新产品。我们真诚的寻求与客户的合作。  

对应英文介绍模板 

___________（公司名称）is one of the key （行业） enterprises in （地理位置）. Our 



company specializes in the manufacture and export of (产品). 

 

The key of our success is ( 成功的因素 ). We have a highly efficient team to deal with 

inquiries from customers. Our goal is (目标). 

 

We are experienced in selling goods to (出口国家和地区) and enjoy a good reputation 

among clients. 

 

With (个数) factories, we can provide a wide range of products. In fact, our main series 

now include (产品种类). Moreover, besides standard products, we also provide an 

extensive range of customization services in order to cater for your special orders. 

We are seeking sincerely cooperation with all interested companies.  

 

模版十二： 

中文介绍模板 

自 XX 年， XX 公司致力于 XX 产品的开发和生产。我们有一个国际性研究中心。

我们的团队由生产，推销，服务和研发人员组成。 

 

XX 尽最大努力在该领域保持领先地位。我们投资 XX 美元/人民币，建成了 XX 平

方米的生产基地。我们的年产量为 XX 。我们从 XX 国引进了先进的生产设备。 

 

XX 公司通过了 XX ， XX ， XX 认证。 

 

XX 擅长研发和设计 XX 产品。我们拥有 XX 种类的产品来满足客户的需求。这是我

们的竞争优势。我们的产品获得了专利。该产品是我们独立开发的。 

 

XX 在世界范围内建立了强大的服务网络。我们在国内成立了 XXX 个市场推广中心和 

XXX 家独家经销商。这样，我们可以更加贴近客户并为他们提供一流的服务。 



 

我们的标语是 XXX 。我们的原则是 XXX 。 

对应英文介绍模板 

___________ (公司名称) has been engaged in the development and manufacture 

of___________( 产品 ) since___________( 时间 ). With an internationally advanced 

research center, we have specialized teams responsible for production, marketing, 

service and R&D. ___________( 公司名称) strives to maintain the leading position in the 

___________(行业) industry. We have invested___________(投资金额) in building our 

production base, which covers an area of more than___________(面积) square meters 

and has an annual production capacity of___________( 年产量 ). Our production 

equipment has all been introduced from well-known enterprises in ___________（国家名

称） . ___________(公司名称 ) has successively attained___________(证书 ). We 

specialize in studying, developing and designing___________(产品). We have more 

than___________(产品种类) to meet the requirements of our customers. This is also our 

competitive advantage. Moreover, we have attained intellectual property rights for our 

self-developed products. ___________( 公司名称 ) has large international service 

networks. We have established___________(个数) provincial marketing management 

centers and more than___________(个数) licensed specialty shops to get close to 

customers and provide first-level services. With the slogan of ___________(标语), we will 

always adhere to the business principle of___________(原则).  

 

模版十三： 

中文介绍模板 

我司成立于 XXX 年，专业生产优质 XXX 等产品。坐落于 XXX 省， XXX 市，



我司享有宜人的气候和便利的交通。 

 

我司工厂占地 XXX 平方米，并配有 XXX 等完善设备，一切都在严格的质检系统下运

行以保证我司产品的高品质和竞争性价格。同时，我司还经营 XXX 等其他产品。我司产

品一致符合 XXX 等国际标准。我们承接 OEM 和 ODM 订单。 

 

我们深信越来越多的客户会青睐于我司的高质产品和完美服务。欢迎贵司联系我司以求长期

合作，顺利发展。 

对应英文介绍模板 

Established in _______ (成立年份), ________ (公司名称) specializes in producing 

________ (产品名称). Located in _____(城市) City of ____(省份) Province, we enjoy a 

comfortable environment and convenient transportation access. 

 

Covering an area of _____ square meters (占地面积), our factory is equipped with 

_____________(生产和检测设备), and operates under strict QC guidelines to guarantee 

high-quality products at competitive prices. We also deal in 

high-quality_______________(其它经营产品 ). Our products conform to international 

standards, such as_____________(符合的标准，如 CE, GS, CE, EMC, UL 或 CSA).  

 

Meanwhile, OEM and ODM orders are welcome.  

 

We are sure that our high quality products and excellent services will be appreciated by 

the growing list of satisfied customers. Contacting us is the first step to build a long and 

successful business relationship with us.  

 

模版十四： 

中文介绍模板 

企业历史 



自我司于 XXX 年成立以来，现已从单一的小企业发展为全方位的大集团，并集研发，生

产和销售于一体。我司主要经营 XXX 一系列产品。 

 

企业实力 

我司共有 XXX 员工，其中有 XXX 个受过高等教育的工程师和 XXX 个受过严格训

练的操作工。我司设备齐全，包括 XXX ，以保证高生产量和高效率。同时，我司有稳定

的材料供应商，因此能保证 XXX 的月产量，其中百分之 XXX 用于出口。 

 

企业市场 

我司产品不仅畅销国内大小地方，而且深受 XXX 等不同国家的海外客户青睐。我们诚挚

地希望跟越来越多的国际客户携手合作，共求发展，互惠互利。 

 

欢迎即刻联系我司，并享受我司所为你提供的利益。 

对应英文介绍模板 

Enterprise History 

Since our establishment in _______ (成立年份), we have developed from a small 

enterprise into a comprehensive group, integrating the R&D, manufacture and sale of 

_______________(产品系列).  

 

Enterprise Strength 

We staff _____(员工人数)personnel, including _____ professional engineers with high 

education and _________skilled workers with strict training. We also boast complete 

production lines, ranging from _______ to ________(生产设备), which ensure high 

productivity and efficient production. Meanwhile, backed by stable material suppliers, we 

produce up to ______(月产量) units monthly, _____ (出口百分比) percent of which are for 

export. 

 

Enterprise Markets 



Selling well throughout the domestic market, our products are also warmly welcomed by 

clients in _________________________( 出 口 国 家 ). We are looking forward to 

cooperating with more clients worldwide for common development and mutual benefits. 

Contact us today to benefit from what we offer.  

 

模版十五： 

中文介绍模板 

您值得信赖的公司： 

ABC 公司位于 XXX ，是一家专业的 XX 产品生产商。在 XX 行业，我们已有 

XX 年的经验，并享有良好的声誉。我们的产品也赢得了世界各地客户的称赞。 

 

质量与安全： 

我们执行一套严格完善的质量控制体系，以确保我们的每个产品能达到客户的质量要求。此

外，我们所有的产品在走货前都经过严格的检验。我们的产品已获得了 XX 证书。 

 

您的成功，我们的荣誉： 

我们的目标就是帮助客户实现他们的目标以达到双赢局面。我们真诚地欢迎您的加入。  

对应英文介绍模板 

A Company You Can Trust： 

Located in________(公司所在城市), _________（公司英文名称）  is a professional 

manufacturer of _____________（公司主营产品）. We have ____（从事 XX 行业的年数） 

years of experience in ___________ （所从事行业）and have a good reputation in this field. 

Our products have won praisefrom customers worldwide. 

 

Quality and Safety： 

We have implemented a strict and complete quality control system, which ensures that 

each product can meet quality requirements of customers. Besides, all of our products 



have been strictly inspected before shipment. Our products have attained ____________ 

（通过的证书名称）certification. 

 

Your Success, Our Glory： 

Our aim is to help customers realize their goals. We are making great efforts to achieve 

this win-win situation and sincerely welcome you to join us. 

 

模版十六： 

中文介绍模板 

ABC 公司成立于 XX 年，地处 XX ，享有便捷的交通和优美的环境。我公司占地面

积 XX 平方米，员工人数为 XX 。  

 

我们主要从事 XX ，年产量达到 XX 。我司在 XX 行业有丰富的经验。主要产品包

括 XX 。除此之外，我们还致力于开发新产品以满足不同客户的不同要求。我们有 XX 

设备来严格控制产品的质量。  

 

我们坚持互惠互利原则，在我们的客户中享有良好声誉，因为我们提供完美的服务，高质量

的产品以及有竞争力的价格。热忱欢迎国内外客户和我们合作来获得共同的成功。  

对应英文介绍模板 

______ （公司英文名称）was established in ___（公司成立时间）and is located in 

________（公司所在城市）, enjoying convenient transportation access and a beautiful 

environment. Our company covers an area of ________ （占地面积）square meters and 

has ________ （员工人数）employees.  

 

We are specialized in _________ （主营业务）and have an annual production capacity of 

_______（年产量）. Our company has rich experience in the ______ （所从事的行业）



industry. Our main products include _________________ （主要产品）. Besides, we are 

making great efforts to develop new products to meet different requirements. Our 

company has _________________ （质量控制设备）equipment to strictly control product 

quality. 

 

Adhering to the business principle of mutual benefits, we have built up a good reputation 

among our customers due to our perfect services, quality products and competitive prices. 

We warmly welcome customers from at home and abroad to cooperate with us for 

common success.  

 

模版十七： 

中文介绍模板 

ABC 公司位于 XX 市，专注于 XX 产品的发展，生产，营销与售后。 

 

ABC 公司有出色的设计团队和高效管理的团队。我们有严格的内部管理体系和专业的有

丰富的 XX 产品生产经验的技术人员。并建立了研发部门，生产部门，销售部门和服务

部门。 

 

我们始终坚持 XXX 精神。因此，我们公司已经赢得了客户的信任与好评。我们期待与海

内外客户的合作，在双赢的基础上创造一个美好的未来。  

对应英文介绍模板 

Located in________ (城市名称), _____________ (公司英文名称) specializes in the 

development, manufacture, marketing and after-sales service of ______________(产品).  

 

___________________(公司英文名称 ) has an excellent design team and a highly 

efficient management team. We have strict internal management systems and highly 

talented technicians who have rich working experience in______________ (产品所在领

域). In addition, we have set up several departments, including R&D, Production, Sales 



and Service. 

 

We always insist on the spirit of __________________ ( 公司的方针，精神) . Thus, our 

corporation has won trust and compliments from customers. We are looking forward to 

good cooperation with partners at home and abroad and to creating a glorious future. 

 

模版十八： 

中文介绍模板 

ABC 公司成立于 XX 年,是一家专业的 XX 产品生产商。我们的工厂位于 XX 。

该 XX 距离 XX 地点只有 XX 距离，所以交通是很便捷的。 

 

经过 XX 年的发展，公司已经成长为一个现代企业，有独立的研发与设计能力，有创新

的市场发展能力。另外公司还获得了 XX 证书。所以，我们产品远销 XX 国家，并受

到了客户的好评。 

 

满足客户的需求是我们的职责所在。客户的满意是对我们最大的回报。我们真诚期待您的来

访，期待与您的共同发展。  

对应英文介绍模板 

______________(公司英文名称) was founded in___________(成立年份), specializing in 

the production of all kinds of (产品名称). Located in__________ (公司所在地点), just 

_______ (距离数) away from ____________(地名), we thereby have convenient access 

to major transportation networks. 

 

After over _______( 发展的年份) years of development, our company has become a 

modern enterprise with independent research and design ability and outstanding market 

competitiveness. Furthermore, we have obtained __________(证书 ) certification. As a 

result, our products are exported to ___________________( 国家名称) and are well 



received by consumers.  

 

It is our responsibility to meet your needs and efficiently serve you. Your satisfaction is our 

best reward. We are looking forward to your visit for joint growth.  

 

模版十九： 

中文介绍模板 

ABC 公司成立于 XX 年，集产品生产和销售于一体。我们已有 XX 年生产 XX 的

历史。我们主要经营的产品有 XX 。 

 

我们公司产品质量优异，价格合理，工艺一流，安全包装，物流快速。我们赢得了百分之百

的顾客满意度。我们的产品远销 XX 等国家。 

 

我们还提供代工服务。我们曾为 XX 国家的顾客设计新的产品。同时，我们的产品在海

外市场受到高度认可。 

 

我们将一如既往地为顾客提供更优质多样的产品和服务。我们热忱地欢迎全球客户在互利互

惠的基础上，来访我们公司并与我们合作。 

 

我们期待您的咨询。  

对应英文介绍模板 

__________ (公司名称 ) was established in ____ (成立年份 ) as a comprehensive 

manufacturing and trading company. We have been in ________(主营业务) for ______ 

(年数)years and are specialized in producing all kinds of ____________(主营产品).  

 

We are famous for our superior quality, competitive prices, first-class craftworks, safe 

package and prompt delivery. Therefore, we can fully satisfy your demands and have a 

large customer base. Our products sell well in ________ (产品销往的国家). 



 

Apart from our own products, we also provide OEM services and accept customized 

orders as well. We have developed designs for our customers in______(外国国家名称) 

and our products are popular in overseas markets. 

 

We will supply much better products with diversified designs and professional services. 

We sincerely welcome friends from all over the world to visit our company and cooperate 

with us on the basis of long-term mutual benefits. 

 

We are looking forward to receiving your enquiries soon. 

 

模版二十： 

中文介绍模板 

ABC 公司成立于 XX 年，是中国最大的 XX 出口商之一,集产品设计、研发和生产于

一体。依靠强大的生产和设计力量支持，我们能够持续不断的向市场投放新产品。目前，我

们主要经营 XXXX 等产品。 

 

为了在行业中保持领先地位，我们引入了先进的设备设施/生产线/技术，并扩大了生产规模。

我们的产品设计新颖，工艺精湛，把关严格，给顾客带去了高品质体验。 

 

我们一直致力于扩大客户群体。如果你对我们任何一款产品有兴趣，请随时联系我们。  

对应英文介绍模板 

Established in ____,（成立年份） ________ (公司名称) is one of the largest exporters of 

______ （主营产品）in China. Integrating research, development, production and sales 

processes, we continually develop new products with the support of our excellent design 

and R&D teams. At present, we are engaged in producing ________（主营产品细类）. 

 

In order to maintain our position at the forefront of our industry, we have imported 

advanced _____ （机器/生产线/技术）and expanded our production scale. With excellent 

designers, experienced technicians and strict supervisors working together, we can bring 



new and high-class products to our clients all the time. 

 

We are always looking forward to expanding our customer base. If you are interested in 

any of our products, please do not hesitate to contact us. 

 

模版二十一： 

中文介绍模板 

ABC 是一个 XX 产品的专业供应商.  

 

因为我们的高质产品，优质的服务和良好的荣誉，我们赢得了客户的支持，实力也在不断的

增强。我们的经营范围也得到了拓展。 

 

另外，我们也提供所有的国际品牌的 OEM/ODM 服务。此前，我们的产品出口到了 ABC 

国家&地区。我们已经同世界各地的很多生产商和批发商建立了长期的，稳定而良好的关系。 

 

我们期待在互利的基础上与国外的客户建立更好的合作关系。如果您需要更加详细的信息，

欢迎随时联系我们。 

对应英文介绍模板 

__________(公司名称) is a professional supplier of __________(供应的产品). 

 

With high quality products, excellent service and a good reputation, we have won great 

support from customers around the world. Thus, our company scale has expanded.  

 

We also offer all kinds of OEM/ODM services. At present, we export products to 

____________(产品出口国家&地区). We have established long-term, stable and good 

business relationships with many manufacturers and wholesalers around the world.  

 

Currently, we are looking forward to even greater cooperation with overseas customers 

based on mutual benefits. Please feel free to contact us for more details.  

 

模版二十二： 



中文介绍模板 

ABC 公司位于 XX 地址。我们专业生产 XX 产品。产品已出口至 XX 国家。我

们可以依据您的要求进行生产，同时，我们也提供 OEM 服务。 

 

自公司建立以来，我们一直以 XX 信条作为公司的经营理念。我司竭诚期待您的光临与

合作，携手共创一个繁荣的未来。  

对应英文介绍模板 

_________( 公 司 名 称 ) is located in ____________( 地 址 ). We specialize in 

manufacturing___________( 生 产的 产品 ). Our products have been exported to 

______________(产品出口国家). We also can produce according to your requirements 

and provide OEM service. 

 

Since our establishment, we have persisted in the business tenet of _______ (公司信条). 

We sincerely welcome you to visit and cooperate with us for a prosperous business future.  

 

模版二十三： 

中文介绍模板 

我司是一家高科技公司，始建于 XX 年。我们专业生产和研制 XX 等各种产品。 

 

我们拥有强大的研发部门和经验丰富的技术人员。我们可根据客户理念和样版提供代工服务。 

 

品控并不是一个口号，而是实际的行动。我们在整个生产过程中，严把质量关。因此，我们

达到了一流客户的高要求。这一理论已渗透我们的整个生产中，其中包括： 

1) 来料检验 

2) 生产线检验 

3) 成品检验 



4) 仓库随机抽查 

 

经过几年的发展，我司已成为进行研发，生产，装配以及行销一条龙服务的大型企业。我们

的产品远销海外。 

 

我们期待您的询访。 

对应英文介绍模板 

________(公司名称) is a high-tech company which was founded in_______(建立年份). 

We specialize in the research and production of __________ (具体产品). 

 

We have a strong R&D department and experienced engineers. We can design and make 

OEM/ODM products according to your ideas and samples. 

 

Quality control is more an action than a slogan. Strict quality control is implemented in all 

aspects of operations to meet the high standards of top-tier customers. This philosophy 

has permeated all levels of the production process, covering: 

1) Incoming material inspection 

2) Inspection of work-in-progress 

3) Finished product inspection  

4) Random warehouse inspections 

 

Through many years of development, our company has become a large-scale enterprise 

with research, production, assembly and marketing capabilities. Our products are 

distributed all over the world. 

 

We look forward to receiving your inquiries!  

 

模版二十四： 

中文介绍模板 

成立于  XX  年,  XX  地，我公司专业提供  XX  产品。我司拥有 XX 

员工和先进的生产设备，比如 XX 。数年的努力让我们成为中国 XX 行业知名企业。 

 

高科技，高品质，严管理是我们永远的追求。供应一流产品是我们的终极目标。为创美好未



来，我们热诚欢迎世界各地友人与我们合作。 

 

若对我们的产品有兴趣，请与我们联系。  

对应英文介绍模板 

Established in________（成立年份）and located in________（公司所在地）, our company 

is a professional supplier of ________（产品）. We have _______ （员工数量）staff 

members and are equipped with advanced production facilities, such as_________（机器

设备名称）. After several years of efforts, we have become one of the best known 

companies in the _______(从事行业) field in China. 

 

_________(标语) is our persistent goal. Providing first class products is our aim. To create 

a beautiful future, we would like to cooperate with all friends at home and abroad. 

 

Should you have any interest in our products, please do not hesitate to contact us.  

 

模版二十五： 

中文介绍模板 

XX  公司是一家高科技企业，成立于  XX  年  XX  月。我公司致力于  XX  

产品的研发和生产。该产品广泛应用于  XX  行业或领域。 

 

我们拥有一支专业、经验丰富的研发团队，他们有能力开发和生产各种设计和规格的产品。

同时，我们可以按照客户的特殊要求，涉及生产产品。 

 

我司拥有  XX  、  XX  设备技术。产品覆盖各种规格。拥有  XX  优点和

特性，我们的产品广受客户喜爱。所有的产品在发货前都通过严格的检测，以保证性能，稳

定性，安全性以及耐用性。我们的客户遍及全球，包括  XX  ，  XX  ，等。 



 

过去的几年里，我们一直视客户服务和客户满意度为第一位。公司已经做出很多努力来提升

质量，并努力建立一个全面的质量管理系统。并且我司已获得  XX  证书。 

对应英文介绍模板 

___________（公司名称）is a high-tech enterprise established in ____（成立年份）. We 

are specialized in the research, development and manufacture of ______ （产品）. Our 

products are widely applied to __________________（应用的行业和领域）. 

 

We have a professional and experienced technical development group. They are willing to 

design and manufacture products with both standard and customized specifications. 

 

Now, our company possesses ___________（列举设备,技术）. Our products cover 

________________（属性范围，如 尺寸，规格）and are popular among customers with 

________ （产品的优势，特质）. All our products must be 100% tested to ensure their 

functionality, reliability, security and durability before shipment. Our customers are from all 

over the world, including __________________________（客户）. 

 

During the past few years, our No. 1 priority has always been customer service and 

customer satisfaction. We have done a lot to raise quality levels and striven to establish a 

sound quality management and guarantee system. Furthermore, our company has 

attained ___________________（获得的证书）certification..  

 

模版二十六： 

中文介绍模板 

XX  公司成立于  XX  年月，坐落于  XX  地. 我们的总投资为  XX  

人民币，占地面积为  XX  平方米。  XX  公司拥有雄厚的经济实力以及各种先

进设备，包括   XX  ，  XX  ，  XX  ，  XX  。  

 



作为专业的  XX  产品供应商，我们拥有优秀的合作团队，致力于产品的设计研发，

质量控制和检查以及公司运营。 

 

为了向客户提供最好的产品和服务，根据国际标准，我们建立了一套现代化的质量管理系统。

鉴于广阔的海外市场，我司的产品已获得  XX  证书。 

 

如果你对我们的产品有什么新的想法和建议，请随时联系我们。期望与您的合作，并为您呈

上满意的产品。 

对应英文介绍模板 

___________(公司名称) was founded in ____ (成立的年月) and is located in _________

（公司地址）. We have a general investment of _____（总投资额） and a plant area of 

more than ____（占地面积）. ___________(公司名称) has abundant financial resources 

and advanced equipment, including ____________________ （列举设备）. 

 

As a professional _______ （产品）supplier, we have excellent teams who focus on 

product development & design, quality control & inspection and company operations. 

 

In order to supply the best products and services, we have built a modern quality 

management system which is in strict accordance with international standards. Meanwhile, 

in order to meet the needs of overseas clients, most of our products have been 

___________________ （获得的证书）certified. 

 

If you have any new product ideas or concepts, please contact us. We look forward to 

cooperating with you and providing satisfactory products.  

 

模版二十七： 

中文介绍模板 

ABC  公司成立于  XX  年，专业生产  XX  产品，集产品研发和生产于一体。



我公司地处  XX  市，交通便利。我司所有产品采用国际质量标准，产品远销海外，

享誉海内外众多市场。 

 

如果贵司对我们任一款产品有意或有订单意向，欢迎随时联系我们。我们期待与全球客户携

手合作，共创未来。  

对应英文介绍模板 

Established in___________(成立年份),___________(公司英文名称) is a manufacturer(生

产兼贸易，可用 manufacturer and trader) specialized in the research, development and 

production of ___________(公司主打产品). We are located in___________公司所在城市), 

with convenient transportation access. All of our products comply with international quality 

standards and are greatly appreciated in a variety of markets around the world. 

 

If you are interested in any of our products or would like to discuss a custom order, please 

feel free to contact us. We are looking forward to forming successful business 

relationships with new clients in the near future.  

 

模版二十八： 

中文介绍模板 

ABC  公司成立于  XX  年，专业生产和出口  XX  产品，集产品设计、研发

和生产于一体。我公司地处  XX  市，交通便利。我司所有产品采用国际质量标准，

产品远销海外，享誉海内外众多市场。 

 

我司现拥有  XX  名员工，年销售额逾  XX  美金，百分之  XX  的产品远

销海外。为了保证客户满意度，我们引入了先进的设备设施，并在生产各个环节贯彻完善的

质量检查措施。 

 

鉴于高质量产品和出色的客户服务，我们已经成功建立了一个全球销售网，网点已覆盖  



XX  ，  XX  等国家。 

 

如果贵司对我们任一款产品有意或有订单意向，欢迎随时联系我们。我们期待与全球客户携

手合作，共创未来。 

对应英文介绍模板 

Established in___________（成立年份）, ___________ （公司英文名称） is a professional 

manufacturer and exporter that is concerned with the design, development and production 

of ___________(行业产品 ). We are located in___________(公司所在城市 ), with 

convenient transportation access. All of our products comply with international quality 

standards and are greatly appreciated in a variety of markets around the world. 

 

We have over ___________(员工人数) employees and an annual sales figure that 

exceeds USD ___________ (销售额). We are currently exporting ___________(出口比例) 

of our products worldwide. Our well-equipped facilities and excellent quality control 

throughout all stages of production enable us to guarantee total customer satisfaction.  

 

As a result of our high quality products and outstanding customer service, we have gained 

a global sales network reaching ___________(主要出口国家).  

 

If you are interested in any of our products or would like to discuss a custom order, please 

feel free to contact us. We are looking forward to forming successful business 

relationships with new clients around the world in the near future.  

 

模版二十九： 

中文介绍模板 

ABC  公司于  XX  年，专业生产和出口  XX  产品，集产品设计、研发和生

产于一体。我公司地处  XX  市，交通便利。我司所有产品采用国际质量标准，产品

远销海外，享誉海内外众多市场。 

 

我司现有工厂占地面积  XX  平方米，  XX  多名员工。年销售额逾  XX  



美金，百分之  XX  的产品远销海外。 

 

为了保证客户满意度，我们引入了先进的设备设施，并在生产各个环节贯彻完善的质量检查

措施。同时，我们已通过  XX  认证。 

 

鉴于高质量产品和出色的客户服务，我们已经成功建立了一个全球销售网，网点已覆盖 

XX ， XX 。 

 

如果贵司对我们任一款产品有意或有订单意向，欢迎随时联系我们。我们期待与全球客户携

手合作，共创未来。  

对应英文介绍模板 

Established in ___________(成立年份), ___________(公司英文名称) is a professional 

manufacturer and exporter that is concerned with the design, development and production 

of ___________(行业产品 ). We are located in ___________(公司所在城市 ), with 

convenient transportation access. All of our products comply with international quality 

standards and are greatly appreciated in a variety of markets around the world. 

 

Covering an area of ___________(工厂占地面积) square meters, we now have over 

___________(员工人数) employees and an annual sales figure that exceeds USD 

___________(销售额）. 

 

We are currently exporting ___________(出口比例) of our products worldwide. 

 

Our well-equipped facilities and excellent quality control throughout all stages of 

production enable us to guarantee total customer satisfaction. Besides, we have received 

___________(填写客户获得的国际证书，如 ISO9001) certification. 

 

As a result of our high quality products and outstanding customer service, we have gained 

a global sales network reaching ___________(主要出口国家). 



 

If you are interested in any of our products or would like to discuss a custom order, please 

feel free to contact us. We are looking forward to forming successful business 

relationships with new clients around the world in the near future.  


